

PART A 甲部

Hong Kong Automobile Association General Committee Member Election 2019/2020
2019/2020 年度香港汽車會常務委員會委員選舉
Voting Paper 選票

I, being a member of Hong Kong Automobile Association with the right to vote, hereby vote in favour of the following Candidate(s) against whose name(s) I put a “✓”

本人為香港汽車會持有投票權會員，現選下列人士為下屆常務委員(見有“✓”號者)。

	Candidate 候選人	Vote 投票 ✓
1	Mr. LAI Cheuk Kit Louis 黎卓傑先生	
2	Mr. CHENG King Kui Stanley 鄭景駒先生	
3	Mr. LEE Wai Yin Wayne 李偉賢先生	
4	Mr. HOU Lee Tsun Laurence 侯勵存先生	
5	Mr. SIN Ho Ming Senna 冼浩明先生	
6	Mr. LEE Yiu Pui Ringo 李耀培先生	

	Candidate 候選人	Vote 投票 ✓
7	Mr. LAI Chun Kit Brian 黎俊傑先生	
8	Mr. WAI Siu Kit Jimmy 衛兆傑先生	
9	Mr. CHAN Kin Chung Kendy 陳健忠先生	
10	Mr. NG Sing Yip Kenneth 伍成業先生	
11	Mr. YU Kam Kee Lawrence 余錦基先生	
12	Mr. CHENG Chung Kiu Alec 鄭重橋先生	

甲及乙部將於點票時分為兩張處理 Part A and Part B will be separated and handled independently during counting of votes

PART B 乙部**Important Notes 重要事項**

- There are 12 candidates to compete for only 5 (FIVE) vacancies in the General Committee by way of voting. You can choose less, but not more than 5 candidates by marking “✓”s in the appropriate boxes on this Voting Paper, failing which this Voting Paper will be invalidated.
現有 12 名候選人競逐常務委員會 5 個空缺。請在適當格內加上“✓”號。投票人可選擇少於此數，但不能選擇超過 5 名候選人，否則選票作廢票。
- Every member, not being an Honorary Member, Associate Member or Young Affiliate shall have one vote. Members to vote, for such categories of membership that are entitled to vote, shall only be awarded the right after one full year of membership. Each Member who has the right to vote can submit one Voting Paper, and if more than one Voting Paper is submitted, all his/her Voting Papers will be invalidated

- 除榮譽會員、基本會員及少年會員外，其他類別會員持有會籍一年以上者有投票權，但只可投一張選票，如發現投超過一張選票者，其所有選票將作廢票。
- Each member must complete this Voting Paper, failing which this Voting Paper will be invalidated.
每名會員必須完整填妥本選票，否則選票作廢票。
- This Voting Paper must be sealed and must by hand or by post reach the Hong Kong Automobile Association's Headquarters at G/F, 391 Nathan Road, Yaumatei, Kowloon, Hong Kong before **12:00p.m. on Friday, 13 September 2019.**
此選票必須封口並於 **2019 年 9 月 13 日(星期五)中午 12 時前**寄抵或送抵香港汽車會總辦事處：香港九龍油麻地彌敦道 391 號地下。

Life / Ordinary / Group / Family Member 永久/優越/團體/家庭會員	Commercial Member 商業會員
Name 姓名：	Company Name 公司名稱：
*Membership Number 會員號碼：	*Membership Number 會員號碼：
Signature 簽署：	Authorised Signature 授權簽署：
*Please call membership department to check your membership no. during office hour. 如需查詢會員號碼，請於辦公時間致電會員部。Tel 電話: 3583-3615。	Name in full 全名：
	Position 職位：

STAMP

郵票

Voting Paper 選票

寄香港九龍油麻地彌敦道 391 號地下

香港汽車會
